
OBEC VYŠNÝ KLÁTOV 

Zápisnica 

z deviateho zasadnutia obecného zastupiteľstva  konaného dňa 19. 6. 2024 o  19.00 hod. 

Prítomní:  Starostka obce: Ing. Alena Cirnerová 

                  Poslanci:  Marián Jokeľ, Štefan Juhás, Slavomír Pillár, Ing. Viera Ruščák Balogová, Ing. Viera 
Švecová 
                                     
Ďalší prítomní: Eva Čižmárová 

                            Dana Michalanská 

P r o g r a m : 

1.  Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a zapisovateľa    

3. Schválenie programu zasadania OZ     

4. Kontrola plnenia uznesenia    

5. Schválenie záverečného účtu za rok 2023 a stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 

6. Predaj pozemku – V. Bernátová a P.Schmiedl 

7. Schválenie výkonu stavebného dozoru pri  realizácii  stavby „Zvýšenie energetickej účinnosti 

kultúrneho domu v obci Vyšný Klátov“ na základe predložených cenových ponúk 

8. Schválenie podania žiadosti o poskytnutie regionálneho príspevku na základe výzvy vyhlásenej 

Okresným úradom Košice - okolie 

9. Schválenie odmien poslancom za I. polrok 2024 

10.  Realizácia a príprava podujatia Deň obce 

11. Interpelácie poslancov 

12. Zvýšenie platu starostky obce 

13. Rôzne 

      - informácia z porady RZMOR, ZMOS, MAS Rudohorie 

      - informácia o začatí prác  rekonštrukcia budovy KD  

14. Diskusia 

15. Záver 

 

 

 

 



Bod 1 

Otvorenie zasadnutia 

   Starostka obce otvorila zasadanie obecného zastupiteľstva. Privítala  poslancov OZ, hlavnú 
kontrolórku obce Evu Čižmárovú a zamestnankyňu obce Danu Michalanskú. 

V zmysle pozvánky otvorila 9. zasadnutie obecného zastupiteľstva vo Vyšnom Klátove o 19:00 hod. 
Prítomní sú 5 poslanci. Sme uznášania schopní. Pozvánka na dnešné zasadnutie Vám bola doručená 
spolu s materiálmi emailom dňa 13. 6. 2024. 

Bod 2 

Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnica a zapisovateľa 

Návrhová komisia 

Návrhy prednáša predseda návrhovej komisie. Návrh na zmenu uznesenia predkladajú poslanci 
návrhovej komisie písomne, pričom musia byť opatrené podpisom predkladateľa. Predseda návrhovej 
komisie pred hlasovaním zrekapituluje postupnosť návrhov, o ktorých sa bude hlasovať. Počas bodu 
rôzne a záver nie je možné prijímať schvaľovacie uznesenia, t. j. obecné zastupiteľstvo sa uznáša iba 
výrokom „berie na vedomie“. 

Starostka obce predložila na schválenie návrh na predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák 
Balogovú a za člena návrhovej komisie Ing. Vieru Švecovú. 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu.  

Hlasovanie: 

Za 5 Marián Jokeľ, Štefan Juhás, Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák 
Balogová,  Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        0  

 

Poslanci návrh schválili. 

Za overovateľov zápisnice určila  Slavomíra Pillára a Mariána Jokeľa 

Za zapisovateľku určila Danu Michalanskú. 

 

Bod 3 

Schválenie programu zasadnutia OZ 

V zmysle rokovacieho poriadku otváram diskusiu. Má niekto návrh na vypustenie alebo doplnenie 
bodov návrhu programu zasadnutia, ktorý bol v zmysle § 12 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb.  o 
obecnom zriadení v z. n. p. zverejnený? Na prijatie uznesenia o vypustení alebo doplnení bodov návrhu 
programu zasadnutia v poradí v akom boli predložené je potrebná nadpolovičná väčšina hlasov 



všetkých poslancov. Konštatujem, že nikto nepredložil návrh na vypustenie bodov programu 
zasadnutia.  

Ak nie sú návrhy na vypustenie bodov návrhu programu zasadnutia, dávam hlasovať o bodoch návrhu 
programu zasadnutia. Má niekto návrh na doplnenie bodov programu zasadnutia ? 

Starostka obce  predložila návrh poslankyne Ing. Viery Ruščák Balogovej na doplnenie bodov programu 
zasadnutia  a dala hlasovať o schválení návrhu na doplnenie do bodu 12.  Zvýšenie platu starostky obce 

Poslanci návrh schválili. 

Starostka obce dala hlasovať o schválení programu zasadnutia obecného zastupiteľstva, pričom na 
prijatie tohto uznesenia je potrebná nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. 

Program  obecného zastupiteľstva znie: 

1.  Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a zapisovateľa    

3. Schválenie programu zasadania OZ     

4. Kontrola plnenia uznesenia    

5. Schválenie záverečného účtu za rok 2023 a stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 

6. Predaj pozemku – V. Bernátová a P.Schmiedl 

7. Schválenie výkonu stavebného dozoru pri  realizácii  stavby „Zvýšenie energetickej účinnosti 

kultúrneho domu v obci Vyšný Klátov“ na základe predložených cenových ponúk 

8. Schválenie podania žiadosti o poskytnutie regionálneho príspevku na základe výzvy vyhlásenej 

Okresným úradom Košice - okolie 

9. Schválenie odmien poslancom za I. polrok 2024 

10.  Realizácia a príprava podujatia Deň obce 

11. Interpelácie poslancov 

12. Zvýšenie platu starostky obce 

13. Rôzne 

      - informácia z porady RZMOR, ZMOS, MAS Rudohorie 

      - informácia o začatí prác  rekonštrukcia budovy KD  

14. Diskusia 

15. Záver 

 

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák Balogovú aby predniesol návrh 
na uznesenie.  

 

 



Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová skonštatoval, že bol predložený návrh na 
zmenu návrhu programu zasadnutia OZ. Poslanci OZ návrh na doplnenie programu schválili. Predseda 
návrhovej komisie  predniesol návrh na uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov 

 schvaľuje   

-program zasadnutia OZ.  

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu.  

Hlasovanie: 

Za 5 Marián Jokeľ, Štefan Juhás, Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák 
Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        0  

 

Poslanci návrh schválili.  

BOD 4  

Kontrola plnenia uznesení  

Starostka obce -  skonštatovala, že  na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 30.04.2024  bolo 
prijatých 11 uznesení (prijaté uznesenia č. 102 až č.112) Uznesenia boli splnené. 

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák Balogovú aby predniesol návrh 
na uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová skonštatoval, že nebol predložený návrh na 
zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov 
berie na vedomie  kontrolu plnenia uznesení.  

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 5 Marián Jokeľ, Štefan Juhás, Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák 
Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        0  

 
Uznesenie bolo prijaté. 
 



Bod 5  

Schválenie záverečného účtu za rok 2023 a stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 

 
Kontrolórka obce – dňa  13. 6. 2024 vám bol emailom zaslaný návrh záverečného účtu spolu so 
stanoviskom hlavnej kontrolórky.  Neboli vznesené žiadne námietky k uvedenému bodu.  

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák Balogovú aby predniesol návrh 
na uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová skonštatoval, že nebol predložený návrh na 
zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov  

berie na vedomie  

-správu hlavného kontrolóra a stanovisko k Záverečnému účtu za rok 2023. 

schvaľuje  

-záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

- použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške  12 867,85  
EUR . Výsledok hospodárenia roku 2023 bol ponížený o sumu 389,20 € ide o nevyčerpanú dotácia na 
stravu MŠ, ktoré sa vracajú v roku 2024 a preto sa vylučujú z prebytku. 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 5 Marián Jokeľ, Štefan Juhás, Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák 
Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        0  

 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

BOD 6 

Predaj pozemku – V. Bernátová a P.Schmiedl 

Starostka obce– skonštatovala, že na minulom OZ bol schválený zámer o odpredaj pozemku pre 
Ing. Veroniku Bernátovú, Petra Schmiedla, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli  obce.  Na dnešnom 
zasadaní OZ je potrebné schváliť predaj pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa.  
 
Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák Balogovú aby predniesol návrh 
na uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová skonštatoval, že nebol predložený návrh na 
zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov  



schvaľuje 

- predaj pozemku z majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v súlade s § 9a ods. 8 písm. b/ 
zákona č. 138/1991 Z.z. o majetku obce v znení neskorších predpisov do vlastníctva pre: Ing. Veroniku 
Bernátovú a Petra Schmiedla , bytom  Havanská 23, Košice 

a to pozemok:  parcela  registra „C“ č. 359/2 o výmere 34 m² druh pozemku – záhrada, 

v obci Vyšný Klátov, katastrálne územie Vyšný Klátov, ktorá je zapísaná na LV č. 335, vedenom 
Okresným úradom Košice – okolie, katastrálnym odborom vo vlastníctve Obce Vyšný Klátov.  

 Kúpna cena je stanovená podľa znaleckého posudku č. 34/2024 vyhotoveného súdnym znalcom Ing. 
Ľudmilou Jurovou zo dňa 24. 4. 2024 za sumu 17,18 € za m2 t.j. celkom 584,12 € . 

Zároveň kupujúci uhradí všetky náklady v súvislosti s prepisom pozemku a dá vypracovať kúpno 
predajnú zmluvu na vlastné náklady. 

 Odôvodnenie: Predmetný pozemok bude slúžiť ako vstup na pozemok záujemcov o kúpu,  obec ho 
nebude môcť využívať v súlade so zákonom o majetku obcí, bude pre obec nevyužiteľným a 
prebytočným nehnuteľným majetkom  

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 5 Marián Jokeľ, Štefan Juhás, Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák 
Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        0  

Uznesenie bolo prijaté. 
 

 

BOD 7 

Schválenie výkonu stavebného dozoru pri  realizácii  stavby „Zvýšenie energetickej účinnosti 

kultúrneho domu v obci Vyšný Klátov“ na základe predložených cenových ponúk 

Starostka obce –  informovala poslancov o predložených ponukách na výkon stavebného dozoru. Boli 
predložené 3 cenové ponuky. Najvýhodnejšiu ponuku predložila firma EKOBRES s ktorou bola uzavretá   
zmluva. 

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák Balogovú aby predniesol návrh 
na uznesenie.  

 
Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová skonštatoval, že nebol predložený návrh na 
zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov 
 

 



schvaľuje 

- výkon stavebného dozoru pri  realizácii  stavby „Zvýšenie energetickej účinnosti kultúrneho domu 

v obci Vyšný Klátov“ na základe predložených cenových ponúk 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 5 Marián Jokeľ, Štefan Juhás, Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák 
Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        0  

Uznesenie bolo prijaté. 
 

BOD 8 

 

Schválenie podania žiadosti o poskytnutie regionálneho príspevku na základe výzvy vyhlásenej 
Okresným úradom Košice - okolie 

Starostka obce - informovala prítomných o príprave projektu, aby sme sa mohli zapojiť do výzvy, ktorú 
vyhlásilo MV SR cez Okresný úrad Košice  - okolie – Rekonštrukcia a obnova Minimúzea a jeho okolia. 
Žiadosť je potrebné podať do 24. 6. 2024.  

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák Balogovú aby predniesol návrh 
na uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová skonštatoval, že nebol predložený návrh na 
zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov 

schvaľuje 

- podanie žiadosti o poskytnutie regionálneho príspevku na základe výzvy vyhlásenej Okresným 
úradom Košice - okolie 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 5 Marián Jokeľ, Štefan Juhás, Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák 
Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        0  

 

Uznesenie bolo prijaté. 



 
BOD 9 

Schválenie odmien poslancom za I. polrok 2024 

Starostka obce - informovala o predložila poslancom OZ evidenciu dochádzky na odsúhlasenie odmien 
v zmysle zásad o odmeňovaní poslancov . 

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák Balogovú aby predniesol návrh 
na uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová skonštatoval, že nebol predložený návrh na 
zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov 
 
schvaľuje 

 

- odmeny poslancom za I. polrok 2024 podľa predloženej dochádzky a v zmysle zásad o odmeňovaní 
poslancov 
 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 5 Marián Jokeľ, Štefan Juhás, Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák 
Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        0  

 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

BOD 10 

Realizácia a príprava podujatia Deň obce 

Starostka obce -  informovala poslancov o stave pripravenosti podujatia Deň obce Vyšný Klátov 

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák Balogovú aby predniesol návrh 
na uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová skonštatoval, že nebol predložený návrh na 
zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov 
 

schvaľuje 

 

-  program Dňa obce 

 

- realizáciu a zatriedenie úloh organizačnému tímu 

 



  
Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 5 Marián Jokeľ, Štefan Juhás, Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák 
Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        0  

 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

BOD 11  

Interpelácie poslancov 

Starostka obce - právo na interpelácie znamená právo poslanca obecného zastupiteľstva vznášať 
žiadosti, otázky, pripomienky a podnety na starostu obce. Interpeláciou  je kvalifikovaná otázka, ktorá 
sa vzťahuje na uplatňovanie a vykonávanie zákonov, nariadení obce a uznesení obecného 
zastupiteľstva v pôsobnosti samosprávy. 

Marián Jokeľ – predniesol podnet od občanov, že ak pri dažďoch alebo burke dôjde z vlastníkovej 
parcely na miestnu komunikáciu zaplavená súť  je potrebne upozorniť vlastníka aby ju  odpratal  

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák Balogovú aby predniesol návrh 
na uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová skonštatoval, že nebol predložený návrh na 
zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov 
 
berie na vedomie 
 

- interpeláciu poslanca p. Mariána Jokeľa 

 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 5 Marián Jokeľ, Štefan Juhás, Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák 
Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        0  

 

Uznesenie bolo prijaté. 



 
BOD 12 

11. Zvýšenie platu starostky obce 

Ing. Viera Ruščák Balogová – predniesla návrh ohľadom  prehodnotenia zvýšenie platu pre starostku 
obce. Poslanci súhlasili so zvýšením platu pre starostku o 30 % od 1. 7. 2024. 

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák Balogovú aby predniesol návrh 
na uznesenie.  

Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová skonštatoval, že nebol predložený návrh na 
zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov 

schvaľuje 

- zvýšenie platu starostky obce o 30 % od 1. 7. 2024 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 5 Marián Jokeľ, Štefan Juhás, Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák 
Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní        0  

 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

BOD 13 

Rôzne 

     -  informácia z porady RZMOR, ZMOS, MAS Rudohorie 

      - informácia o začatí prác  rekonštrukcia budovy KD  

 

Starostka obce -   informovala poslancov z porady ZMOS , kde bolo spomenuté , že budú krátiť 

podielové dane obciam. Materské školy by mali prejsť pod štát.  Na porade MAS bola informovaná  

o tom, že  naša žiadosť sa kontroluje a do konca augusta by sme mali mať preplatený projekt 

rekonštrukcie sály KD. 

Taktiež informovala poslancov o zahájení prác rekonštrukcie budovy KD . Bola podpísaná zmluva 

s firmou BOX PARK, ktorá 26. 6.2024  prevezme stavenisko. 

Starostka obce vyzvala predsedu návrhovej komisie Ing. Vieru Ruščák Balogovú aby predniesol návrh 
na uznesenie.  



Predseda návrhovej komisie Ing. Viera Ruščák Balogová skonštatoval, že nebol predložený návrh na 
zmenu návrhu uznesenia a predniesol návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo Obce Vyšný Klátov 
 

berie na vedomie 

 - informáciu z porady RZMOR, ZMOS, MAS Rudohorie 

- informáciu o začatí prác  rekonštrukcia budovy KD  

 

Starostka obce dala hlasovať o prednesenom návrhu: 

Hlasovanie: 

Za 5 Marián Jokeľ, Štefan Juhás, Slavomír Pillár, Ing Viera Ruščák 
Balogová, Ing. Viera Švecová 

Proti        0  

Zdržal sa         0  

Neprítomní       0  

 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

BOD 14 

Záver  

Starostka obce ukončila deviate zasadnutie obecného zastupiteľstva , poďakovala prítomným za 
účasť. Zasadnutie bolo ukončené o 20.45 hod. 

 

Overovatelia zápisnice: 

Slavomír Pillár              .......................................... 

Marián Jokeľ                .......................................... 

 

Zapisovateľka:  

Dana Michalanská       ......................................... 

 

 

        Ing. Alena Cirnerová, MBA 

                  Starostka obce 



 

 

 

 

 

 


